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Аннотация: В статье исследованы проблемы обеспечения экономической безопасности организации, 

которые связаны с внешними и внутренними рисками, влияющими на устойчивость ее 

функционирования. Для оценки рисков использована методика, предусматривающая расчет 

интегральных показателей уровня риска по основным его видам и основанная на применении 

количественно-качественных методов оценки рисков с учетом оценки вероятности наступления риска, а 

также размера ожидаемого ущерба. С использованием современных методик исследования на примере 

ОАО «Межрегиональный ТранзитТелеком» показан алгоритм определения величины рисков и 

предложен комплекс мер по выявлению, нейтрализации или минимизации рисков, способных 

дестабилизировать функционирование организации и привести ее к банкротству. 

Annotation: The article examines the problems of ensuring the economic security of the organization, which 

are associated with external and internal risks that affect the stability of its functioning. For risk assessment, the 

methodology that provides for the calculation of integral indicators of the level of risk by its main types was used 

and it is based on the use of quantitative and qualitative methods of risk assessment, taking into account the 

assessment of the probability of risk occurrence, as well as the amount of expected damage. Using modern 

research methods on the example of JSC Interregional TransitTelecom, an algorithm for determining the 

magnitude of risks is shown and a set of measures to identify, neutralize or minimize risks that can destabilize 

the functioning of an organization and lead it to bankruptcy is proposed. 
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